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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:3517 Tryggheten i Göteborg

Brottsförebyggande rådets nationella trygghetsundersökning för 2020 visade att 
oron för brottsligheten i samhället ligger på den högsta nivån någonsin. Det är 
en utveckling som byggts upp under lång tid och möjliggjorts av 
regeringskonstellationer av olika färg. Den ökade otryggheten har drabbat 
Göteborg särskilt hårt där civila såväl som polis fallit offer för den skoningslösa 
gängrelaterade brottsligheten. Denna destruktiva utveckling kan vändas, men 
för det krävs en ny politik med kraftfulla satsningar på hela rättsväsendet. 

För att återupprätta tryggheten gick Sverigedemokraterna fram med en 
rekordstor satsning på rättsväsendet i vårt förslag till statsbudget, parallellt med 
Sveriges mest offensiva politik för straffskärpningar, utökade polisiära 
befogenheter och en intensiv utvisningspolitik. Inom ramen för denna satsning 
vill vi se en ökad lokal närvaro för att svara på de mest akuta problemen, 
genom att utbilda 10 000 fler poliser fram till 2024. Vi budgeterade därför 
bland annat för 

 en riktad lönesatsning för poliser
 att det införs en betald polisutbildning där lön betalas under 

utbildningstiden
 att administrativ personal anställs för att frigöra polisiär kompetens
 att 5 000 ordningsvakter anställs för att öka närvaron i samhället.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Vilka åtgärder har regeringen vidtagit för att återupprätta tryggheten i 
Göteborg?

………………………………………

Dennis Dioukarev (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-08-25
Besvaras senast
2021-09-08
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


